Zájmena v jiném pádu, než prvním.

[bookmark: _GoBack]Pokud je podmět zájmeno, pak má tvar, který dobře znáte (subject). Ale v ostatních pádech se může měnit. Zde máte přehlednou tabulku, ve které vidíte zájmena v roli předmětu (object), v jiných, než prvních pádech. Přepište si ji do sešitu English a naučte se je.


	subject
	
	object
	

	I
	já
	me
	mě,mne,mi,mnou

	you
	ty
	you
	tebou, tobě, ti

	he
	on
	him
	němu, něm, ním

	she
	ona
	her
	ní, ji

	it
	ono
	it
	němu, něm, ním

	we
	my
	us
	nám, nás, námi

	you
	vy
	you
	vás, vám, vámi

	they
	oni
	them
	nich, nim, ně



